
nieuw
jaars

nieuw
jaars

nieuw

p januari 2013
Een speciale uitgave van de Puurse CD&V: 
pit en levenskracht voor onze gemeente! 

16de jaargang | nr. 1 | 7.500 exemplaren 

www.puurs.cdenv.be vitamine
Beste mensen
2012 zullen we ons herinneren als het jaar waarin de economie het niet zo goed deed en vele mensen het fi nancieel moeilijker hadden, 
als het jaar waarin de sluiting van Ford Genk werd aangekondigd, als het jaar waarin de Eurozone bijna crashte en waar de orkaan Sandy 
lelijk huis hield aan de oostkust van de Verenigde Staten. 2012 was ook het jaar waarin de Europese Unie er in slaagde om een Grexit te 
vermijden, het jaar waarin Obama herkozen werd als president van de USA, het jaar waarin de EU de Nobelprijs voor de vrede kreeg.
2012 was voor ons vooral het jaar waarin de sterk vernieuwde ploeg van onze burgemeester het volste vertrouwen kreeg van u. Met de 
steun van de minister-president en dankzij de aanwezigheid van vele nieuwe kandidaten én kandidaten met politieke ervaring 
haalde CD&V liefst 17 op de 25 zetels in de gemeenteraad. Een bewijs dat u ervan uitgaat dat deze ploeg de beste garantie biedt 
om de volgende 6 jaren samen verder te bouwen aan een gemeente waar het leven op zijn best is. Het sterke programma waar-
mee CD&V Puurs naar de kiezer trok, zal de basis vormen voor het nieuwe beleidsplan voor onze gemeente voor 2013-2018.
Mag 2013 een jaar worden waar u kan genieten van een goede gezondheid, geluk en vrede! Laten wij er samen werk van maken.

Jan Winters, voorzitter cd&v Puurs
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   CC De Kollebloem 
wint prijs ‘De Laagste  
  Drempel’ 
Samen met de bibliotheek, het OCMW en VZW De Schakel (een vereniging 
waarin armen het woord nemen) zette CC De Kollebloem het project ‘Om-
armen’ op. Ons CC kreeg hiervoor op vrijdag 7 december de ‘Prijs voor de 
Laagste Drempel’ van het Vlaams netwerk tegen armoede. Het zijn mensen 
in armoede uit de verenigingen van het Netwerk tegen Armoede die de lau-
reaat verkozen. De nadruk lag op samenwerking mét mensen in armoede. 

“CC de Kollebloem kreeg lof voor de structurele samenwerking met mensen 
in armoede op alle niveaus. Er zijn heel wat acties om drempels te verlagen, 
bijvoorbeeld rondleidingen, toelichting bij het programma door medewerkers 
van het CC, voorverkoop aan verlaagde prijzen ... Daarnaast werkten ze samen 
met De Schakel een uitgebreide programmatie uit met armoede als rode draad. 
Het project ‘Om-armen’ biedt voorstellingen met armoede als thema, een 
literair ontbijt, een fototentoonstelling, enz.” vertelt een fi ere schepen Ronny 
Tourné. Tijdens deze activiteiten wordt vooral veel aandacht geschonken aan de 
menselijke en hartelijke omgang van al het personeel waardoor een samenwer-
king met een vereniging een plezier wordt!
We mogen terecht fi er zijn op deze prijs. Cultuur beleven mag niemand uitslui-
ten. Wij nodigen iedereen dan ook van harte uit op de theatervoorstelling van 
de Straatmuzikant, de fototentoonstelling in ons CC en het literair ontbijt dat 
zal plaatsvinden begin 2013. Meer informatie hierover vindt u in de program-
mabrochure van het CC of op de website www.ccdekollebloem.be

 Kwalitatieve 
   jeugd-
  infrastructuur 
blijft een prioriteit! 
Onze gemeente telt 14 jeugdverenigingen die wekelijks voor 
meer  dan 1000 jongeren spannende activiteiten inrichten 
in intensief gebruikte lokalen. Deze infrastructuur is dus van 
vitaal belang in de kwalitatieve uitbouw van het Puurse jeugd-
werk. Financiële en logistieke ondersteuning is uiterst belang-
rijk, maar een eigen ‘veilig’ lokaal is onmisbaar. De voorbije 
jaren is er al veel geïnvesteerd. Het Vijverbos, ’t Schuur en 
de renovatiewerken bij Chiro Kalfort en Scouts Ruisbroek zijn 
daar mooie voorbeelden van. 

“Maar renoveren en bouwen kosten veel geld, dat beseffen wij 
maar al te goed. Juist daarom is vorig jaar een verhoging van 
de projectsubsidie doorgevoerd om tegemoet te komen aan de 
vraag voor extra ondersteuning. Zeker voor Chiro Ruisbroek, 
jeugdhuis Kabal en Chiro Liezele zal dit zeer welkom zijn, want 
zij staan in de toekomst voor de grote uitdaging om nieuwe 
jeugdlokalen te bouwen”, stelt een gedreven jeugdschepen Hilde 
Van der Poorten.
Het ijveren voor (brand)veilige infrastructuur is een gedeelde 
verantwoordelijkheid en komt de hele leefgemeenschap ten 
goede. Onze jeugdverenigingen staan er zeker niet alleen voor. 
Samen met verschillende partners zoals de parochies, kerkfa-

brieken, ouders … 
en gemeentebe-
stuur willen we de 
handen in elkaar 
slaan en geloven 
we steevast in 
het welslagen van 
deze nieuwe pro-
jecten. Investeren 
in onze jongeren 
is investeren in de 
toekomst!

Dank u wel,
beste mensen!
Dank voor het vertrouwen 
dat u ons gaf op 14 oktober!
We gaan meer dan ooit voor 
een warm en gezellig Puurs.
Samen verder!
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Gastsprekers minister-president Kris Peeters
                          en burgemeester Koen Van den Heuvel

Iedereen welkom! Breng gerust vrienden en familie mee.
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Het wordt mooi wonen in het Rietveld
Aangenaam wonen betaalbaar houden is een ferme uitdaging vandaag de dag. De ploeg van onze burge-
meester Koen Van den Heuvel werkt hiervoor heel hard met diverse projecten in onze gemeente. 
Het laatste project is het Rietveld in Ruisbroek. Schepen Goethals vertelt: “De verkaveling Rietveld is 
een mooi voorbeeld van een gemengd project. Het project is grotendeels kernversterkend, met onder 
meer het opwaarderen van een nu minder mooi ogend perceel in de Donkstraat en een nieuwe straat, 
die nauw aansluit met de kern via de Donkstraat en de Nieuwstraat. Bovendien worden verschillende 
woonvormen aangeboden. De Kleine Landeigendom bouwt  7 woningen en 4 appartementen die te koop 
worden aangeboden langs de Donkstraat. De gemeente verkoopt in het binnengebied een 27-tal bouw-
kavels voor gezinswoningen. Ten slotte zijn er nog 2 projectgebieden voor groepsbouw”. In totaal komen 
er een 50-tal nieuwe woongelegenheden bij.
Dank zij de nieuwe verkaveling zal ook de parkeerdruk in de Donkstraat kunnen verzacht worden. Langs 
het Rietveld komen immers een 25-tal nieuwe parkeerplaatsen die ook voor de inwoners van de Donk-
straat op korte afstand toegankelijk zijn.
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Even voorstellen: 
 onze OCMW-
   raadsleden
Tijdens de installatie van de gemeenteraad werden 11 
nieuwe OCMW-raadsleden verkozen, waarvan 8 CD&V, 
2 N-VA en 1 Open VLD. Deze gloednieuwe OCMW-raad 
werd op haar beurt geïnstalleerd op maandag 7 januari. De 
raadsleden hebben toen de eed afgelegd in handen van Wim 
Servaes als voorzitter van de gemeenteraad.

Onze gemeente blijft  
 investeren
Een prioriteit blijft investeren in de toekomst. Zo ondersteunen wij onze 
Vlaamse economie. Er wordt in 2013 voor ruim 8,7 miljoen euro geïnves-
teerd, waarvan ruim 3,3 miljoen euro in de heraanleg van Hof ter Bollen, 
Provincielaan en Kalfort fase I. 

Op het vlak van ruimtelijke ontwikkeling staan de open oproep Hondsmarkt en 
de open oproep landschapspark Fort van Liezele op het programma. Belangrijke 
subsidies worden toegestaan in de sector vrije tijd en samenleven, onder andere 
voor de bouw van een nieuwe dorpshuis in Kalfort en nieuwe jeugdlokalen in 
Ruisbroek (samen 650.000 euro).  
Ook wordt werk gemaakt van de aanleg van een nieuw fi etspad naar Bornem, de 
bouw van een afscheidsruimte op het kerkhof van Ruisbroek. Voor de brandweer 
wordt er geïnvesteerd in een nieuwe ladderwagen. Tot slot zijn voor de interne 
organisatie van het gemeentebestuur de investeringen in een sterke ICT-
basis-omgeving, het elektronisch dossierbeheer, de digitalisering van de com-
municatie en de verdere uitbouw van het e-loket cruciaal.  
Deze investeringen worden gefi nancierd met ontvangen subsidies (2,2 miljoen 
euro) en de geplande verkoop van gemeentelijk patrimonium (o.a. de nieuwe 
bouwkavels van het Rietveld) voor ongeveer 4 miljoen euro. Het investerings-
saldo van ongeveer 2,4 miljoen euro zal gefi nancierd worden met nieuwe 
leningen. Met dit bedrag groeit de schuldenlast van de gemeente niet verder 
aan in 2013, maar wordt deze lichtjes afgebouwd.

Puurse rekeningen zijn 
 op orde, begroting 
met overschot 
Rekening houdende met de stijgende uitgaven en tanende inkomsten, 
waarmee alle besturen geconfronteerd worden, was het behalen van een 
begrotingsoverschot een hele uitdaging. In tegenstelling tot vele andere ge-
meenten presenteert Puurs een begroting met een overschot. Wij houden 
onze gemeentefi nanciën op orde en stellen moeilijke beslissingen om dit 
doel te bereiken niet uit! 

Zowel langs de uitgavenzijde als langs de inkomstenzijde heeft de gemeente 
inspanningen moeten doen. Zo wordt er gesnoeid in de personeelsuitgaven 
door het niet vervangen van personeelsleden in verschillende diensten. De 
werkingskosten worden streng onder controle gehouden en waar mogelijk 
verminderd (o.m. de uitgaven voor evenementen, de vrijetijdsdiensten, het 

algemeen bestuur en de technische dienst).  
Langs de inkomstenzijde worden enkele be-
lastingen herschikt. Sommige belastingen 
worden geïndexeerd. Zo betaalt men voor 
een huisvuilzak vanaf 1 januari 1,8 euro (90 
cent voor een kleine huisvuilzak).  Ook de 
vergoedingen voor de dienstverlening in de 
sector vrije tijd en samenleven (jeugdwer-
king, sportpromotie, kinderopvang, cultuur) 
worden geïndexeerd en aangepast aan het 
niveau van de tarieven van de buurgemeen-
ten. 
Daarnaast worden de opcentiemen op de 
onroerende voorheffi ng  verhoogd met 100 
opcentiemen, anderzijds wordt de aanvul-
lende belasting op de personenbelasting 
verminderd tot 7,9%.

Samen verder 
voor een warme 
gemeente
Meer dan ooit gaan we verder 
om van onze openbloeiende 
gemeente een mooie en warme 
thuis te maken voor alle 
Puursenaars!

Jos               

Erwin               

Anka               

Reinhilde               

Ellen               

Synthia               

Dirk               

Silke              

OCMW-voorzitter blijft Erwin Brys. Hij wordt als schepen van 
Welzijn toegevoegd aan het schepencollege. Naast de voorzit-
ter kan de Puurse CD&V dus nog 7 raadsleden afvaardigen naar 
de OCMW-raad. De keuze viel op de uittredende raadsleden 
Silke De Smedt, Synthia Apsillis en Dirk Bellon. Zij krijgen 
versterking van de nieuwkomers Reinhilde Goossens, Anka 
Tierens, Jos Vanachter en Ellen De Vos, die plaatsvervangend 
voorzitter wordt. 
“Ik kijk er enorm naar uit om met deze sterke en dynamische 
ploeg het sociale beleid in onze gemeente de komende 6 jaar 
verder uit te bouwen. We hebben al heel wat kunnen realiseren, 
maar het werk is nog niet af. Er wachten ons nog belangrijke 
uitdagingen en wellicht ook moeilijke keuzes. Dankzij een 
goede samenwerking tussen gemeentebestuur en OCMW 
moeten we onze positie als referentiegemeente inzake sociaal 
beleid kunnen handhaven. En dit ondanks de moeilijke econo-
mische omstandigheden. Daar wil ik alvast voor gaan!”, aldus 
voorzitter Erwin Brys.
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Nieuwe gemeenteraadsleden aan de slag!
Op 2 januari werd ook in Puurs de nieuwe gemeenteraad geïnstalleerd. De 24 gemeenteraadsleden, waarvan 11 voor de allereerste keer, legden in handen van burgemeester Koen Van den 
Heuvel de eed af als nieuw gemeenteraadslid. Onze burgemeester had al op 19 december bij provinciegouverneur Cathy Berx de eed als burgemeester afgelegd. Daarna werd Wim Servaes 
verkozen tot voorzitter van de gemeenteraad. Voor de eerste keer in de geschiedenis zal de Puurse gemeenteraad niet langer voorgezeten worden door de burgemeester. Wij wensen Wim 
veel succes in deze nieuwe taak om de toekomstige gemeenteraden in goede banen te leiden. Na de aanstelling van de voorzitter werden de schepenen aangeduid. Wij wensen Hilde, Yvo, 
Erwin, Alex en Ronny veel wijsheid en daadkracht om onze gemeente verder uit te bouwen. Op 2 januari werden ook de ocmw-raadsleden en de Puurse politieraadsleden aangeduid. Voor 
de gemeente Puurs zullen naast burgemeester Koen Van den Heuvel, de CD&V-raadsleden Anne De Ron, Els Goedgezelschap, Diane De Winter, Patrick Pauwels en Nini Vivijs  en N-VA-
raadslid Inge Faes in de politieraad zetelen. 
Omdat Erwin Brys aangeduid is als OCMW-voorzitter, nam Erwin ontslag uit de gemeenteraad. Erwin blijft wel raadslid met raadgevende stem en volwaardig lid van het schepencollege als 
OCMW-voorzitter. In de gemeenteraad wordt hij begin februari opgevolgd door David De Buyser uit Breendonk.

Op de foto hieronder vindt u de 17 raadsleden van de ploeg van de burgemeester: de burgemeester en de schepenen, gemeenteraadsvoorzitter Wim Servaes, raadsleden met ervaring, zoals 
onze minister-president Kris Peeters, Diane de Winter en Nini Vivijs, zeven nieuwkomers Elke Simon, Jurgen Buyst, Anne De Ron, Chris Coeck, Els Goedgezelschap, Patrick Pauwels en David 
De Buyser.

    Fort Liezele 
   maakt zich op 
voor ‘100 jaar 
 WO I’
In 2014 herdenken we het begin van WO I in 1914, ook 
in Puurs. Bij ons zal Fort Liezele volop in de kijker staan. 
Logische keuze, het is immers het best bewaarde en meest 
complete relict van die ‘Groote Oorlog’.  

De gewezen versterking wordt nu volop in gereedheid gebracht 
om 2014 gepast te herdenken. Dit jaar werd het fort reeds 
verrijkt met 2 nieuwe zalen en een heus artilleriemuseum. In 
de nabije toekomst zullen nog 3 zalen met als thema WO I 
geopend worden. 
Hier bovenop zijn er nog verschillende evenementen gepland 
die absolute publiektrekkers moeten worden. Zo zal een fi ets-
route, die verschillende plekken aandoet die een belangrijke rol 
hebben gespeeld in de eerste wereldoorlog, worden uitgete-
kend in heel Klein-Brabant. Op deze historische plaatsen zal 
een informatiebord worden geplaatst dat duiding geeft bij de 
gebeurtenissen van 100 jaar geleden.
Samen met de diverse werkgroepen rond ‘14-18’ kijkt schepen 
van domeinen Yvo Van Damme alvast uit naar de activiteiten 
van dit eeuwfeest van ‘vrede’.

Bevoegdheden van burge-
meester en schepenen 
2013-2018
Burgemeester Koen Van den heuvel
• algemene coördinatie
• burgerlijke stand
• fi nanciën
• ruimtelijke ordening
• personeel
• veiligheid, politie en brandweer

1e schepen Hilde Van der Poorten 
• jeugd & onderwijs
• senioren
• evenementen
• gezondheid en samenleven
• communicatie

2e schepen Yvo Van Damme
• openbare werken
• groen
• kerkhoven

3e schepen Erwin Spiessens 
• lokale economie en markten
• landbouw
• sport

4e schepen Alex Goethals
• milieu
• mobiliteit
• wonen

5e schepen Ronny Tourné 
• cultuur (kunstonderwijs, bib) en 
erfgoed
• toerisme
• internationale zaken (ontwikke-
lingssamenwerking, jumelage)
• ICT

6e schepen / voorzitter OCMW 
Erwin Brys 
• voorzitter OCMW
• welzijn

Voorzitter gemeenteraad 
Wim Servaes
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Welkom!

  aangename 
 dorpskernen 
Ook de volgende jaren staat een veilige een aangename woonom-
geving bovenaan onze prioriteitenlijst. In het verleden investeerde 
de gemeente al heel wat in de herinrichting en verfraaiing van onze 
dorpskernen. 

In 2013 starten de feitelijke werken in de Provincielaan, Hof ter Bollen 
en Kalfort fase 1. Maar we kijken ook al verder vooruit. De heraanleg 
van straten vergt jaren voorbereiding. Daarom worden in 2013 enkele 
nieuwe studieopdrachten  opgestart. 
We bereiden de gedeeltelijke aanpassing van de Meersmansdreef in 
Kalfort voor. Ook komt er een parkeerplein aan het nieuwe woonzorg-
centrum op de huidige Vaborsite, dat eveneens een veilige schooltoe-
gang zal creëren.
Voor het project van de Sint-Katharinastraat en omgeving startte de 
studieopdracht in 2012. Een eerste ontwerp werd al aan de inwoners 
van Ruisbroek voorgesteld. Op basis van de feedback van de inwoners 
worden de concepten bijgestuurd en verfi jnd. Dit project omvat naast 
de Sint-Katharinastraat ook de Gebroeders Aertslaan, de Dr. Frans De 
Wachterlaan, de Arthur Borghijsstraat, de Gasthuisdreef, de Klooster-
straat en de Jan De Donckerlaan. 
De studieopdracht voor de tweede fase van de heraanleg van de Kal-
fortse dorpskern is al gestart. Het gaat om de as Kalfortdorp en Schip-
straat met enkele zijstraten. En de schoolomgeving aan Winkelveld 
wordt bekeken in overleg met schooldirecties en oudercomité.

Erwin  Erwin  Nini   Diane    Elke Koen     Ronny         Hilde  Alex    David

Patrick               
Els

Anne
Jurgen Yvo Wim

Kris
Chris

Wij investeren 
    verder 
        in 
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Deze oproep is 
misschien wel 
iets voor u!
De ploeg van de burgemees-
ter heeft de afgelopen jaren 
schitterend werk geleverd. 
Maar het werk is nooit af. 
De ploeg nodigt u uit mee 
te werken om van Puurs een 
modelgemeente te maken. 
Hebt u zin voor initiatief of 
verfrissende ideeën voor 
onze gemeente? Wilt u graag 
meedenken over en zich actief 
inzetten voor een goed beleid 
in Puurs? Contacteer dan 
Hilde Van der Poorten
• gsm 0479/96.05.96 of 
• hilde.vanderpoorten@
  skynet.be 
Tot binnenkort.

2012 was verkeersveilig jaar 
Het afgelopen jaar was in onze gemeente een zeer verkeersveilig jaar. Zo bleef, gelukkig, het aantal ver-
keersongevallen met gekwetsten op onze gemeentewegen in de eerste 11 maanden van 2012 beperkt tot 15, 
terwijl dit aantal de voorbije 5 jaar altijd boven de 40 lag.  
Ook het aantal ongelukken met gekwetsten op de N16 en N17 bleef in 2012 ver onder het gemiddelde van 
de voorgaande jaren: voor de N16 bedroeg dit aantal 13, tegen gemiddeld 25 de voorbije 5 jaar, voor de N17 
6 in 2012 tegen gemiddeld 11 ervoor.
Hopelijk kunnen wij deze goede cijfers ook in de toekomst behouden. Dit is een opdracht voor ons allen. 
Een verkeersveilige infrastructuur draagt hiertoe bij. Daarom blijven wij ook de volgende jaren investeren 
in veilige fi etspaden en voldoende verkeersremmers. Maar vooral de juiste mentaliteit is essentieel: één-
maal achter het stuur is en blijft voorzichtig zijn veruit de belangrijkste bijdrage tot minder verkeersonge-
vallen. Laten wij samen zorgen van een verkeersveilig Puurs.

januari 2013

 

Ooievaarsnest: 
  gemeente en 
 provincie lijnrecht 
tegenover elkaar
In de rand van de opmaak door de provincie van een zogenaamd 
‘Provinciaal Ruimtelijk UitvoeringsPlan’ (PRUP) voor de omgeving 
‘Ooievaarsnest’ werd in de loop van de voorbije maand december 
een ‘Plan-MER’ (Milieu-Effecten-Rapportage) opgestart. Daarbij is 
opnieuw gebleken dat de standpunten van gemeente en provincie 
mijlenver uit elkaar liggen.

Reeds bij de gedeeltelijke herziening van het ‘Gemeentelijk Ruimtelijk 
Structuurplan’ (GRS) in juni 2012 heeft het gemeentebestuur duidelijk 
gesteld dat de ontwikkeling van economische bedrijvigheid langs de 
transportassen (A12/N16/Zeekanaal) niet ten koste mag gaan van de 
leefbaarheid van de dorpskern Ruisbroek. Daarom ook is het gemeen-
tebestuur tegen de ontwikkeling van het gebied ‘Ooievaarsnest’ als 
bedrijventerrein. Als bestuursmeerderheid is de Puurse CD&V tevens 
van oordeel dat de gemeente Puurs haar taakstelling als ‘Economisch 
Knooppunt’ ruim heeft volbracht door de ontwikkeling van de industrie-
zones Pullaar 1 en 2, evenals de nog te ontwikkelen zones ‘Winning’ en 
‘Gansbroekstraat’ (beiden voor lokale bedrijvigheid).
Bovendien vinden wij het verontrustend dat ondanks de lokale gevoelig-
heden liefst 3 van de 5 voorziene scenario’s voor de ontwikkeling van het 
gebied ‘Ooievaarsnest’ een behoud en zelfs uitbreiding van de ‘schiet-
stand’ voorzien. Dit zou betekenen dat men voorbij gaat aan een eerdere 
beslissing van de deputatie die aan de schietstand een uitdovend karak-
ter heeft gegeven tot 2014. Het is duidelijk dat wij hier geenszins mee 
akkoord kunnen gaan. De provincie werd inmiddels in kennis gesteld van 
alle bezwaren die het gemeentebestuur heeft geformuleerd. Een dele-
gatie van het schepencollege zal kortelings haar standpunt mondeling 
toelichten aan de deputatie. Wordt dus ongetwijfeld vervolgd!

Bijkomende 
    servicefl ats 
   op OCMW-site
Als alles volgens plan verloopt, kan het Puurse OCMW kortelings 
nieuwe bewoners verwelkomen in de servicefl ats aan de Palingstraat. 
Door de verhuis van enkele administratieve diensten naar het Sociaal 
Huis is er heel wat ruimte vrijgekomen in het gebouw van de service-
fl ats. Deze ruimtes worden momenteel omgevormd tot 5 bijkomende 
fl ats.  

Voorzitter Erwin Brys geeft meer uitleg: “De uitbreiding brengt het 
totaalaanbod van servicefl ats op 65 eenheden. Op het gelijkvloers wordt 
tevens een sanitair blok en een polyvalente ontspanningsruimte voor de 
bewoners gecreëerd met aansluitend een gezellig buitenterras. Ook de 
toegankelijkheid van het gebouw wordt fors verbeterd”. 
“Met deze uitbreiding hopen we de druk op de wachtlijst weer een beetje 
te kunnen milderen. Door de toenemende vergrijzing van de bevolking 
neemt de vraag naar deze vorm van semi-zelfstandig wonen zienderogen 
toe. Momenteel spreken we over wachttijden van ruim 2 jaar. Zich tijdig 
laten inschrijven is dus de boodschap. Daarom ook wil het gemeentebe-
stuur  via de opmaak van ‘Ruimtelijke Uitvoeringsplannen’ private inves-
teerders aanmoedigen om in te spelen op deze behoefte”, zo besluit de 
OCMW-voorzitter.

Meer volk in de 
    straten van Puurs!
Heeft u het ook al opgemerkt, er loopt weer volk door de Puurse 
winkelstraten. Want zo mogen we de as rond het Kerkplein en het 
Dorpshart met de lus rond het station toch stilaan gaan noemen. 
Op anderhalf jaar een 2o-tal nieuwe handelszaken, het kan tellen.

“We zijn absoluut niet de boeken gaan inkijken, maar de algemene 
teneur van starters en blijvers is zeer positief. De handelaars zijn 
tevreden over het vernieuwde centrum, het parkeerplan en het nieuwe 
elan dat dit met zich meebracht. De decembermaand  was een echte 
koopjesmaand en ook de prille soldenperiode is goed gestart. En er 
wordt weer in eigen gemeente gewinkeld! We waren tussen Kerst en 
Nieuwjaar zelfs even door onze voorraad P-bons heen. Want laten we 
eerlijk zijn: vele nieuwe zaken zijn gestart onder het gesternte van wat 
we toch een crisisperiode mogen noemen”, vertelt een tevreden sche-
pen Erwin Spiessens.
Ook de sfeer tussen de handelaars zit goed. In grote solidariteit waren 
er recordcijfers voor de gezellig ogende feestverlichting en de ein-
dejaarsactie van Unizo. Ook het bezoek van de Sint zorgde voor een 
ware overrompeling en velen trotseerden het gure weer op de jaarlijkse 
Kerstmarkt. 
Maar het werk is nog niet af. Er wachten ons nog vele uitdagingen, 
ook in onze deelgemeenten. Wat is, moet blijven! En het mag nu niet 
stilvallen. We moeten absoluut verder op de ingeslagen weg en blijven 
bouwen aan een bruisend Puurs nu het ‘hot’ is. En ook de handelaars 
hebben een verrassende activiteitenagenda opgesteld. Er zal dus gere-
geld wat te beleven zijn in de Puurse straten.

jedorp

   op OCMW-site
Als alles volgens plan verloopt, kan het Puurse OCMW kortelings 

fl ats. Deze ruimtes worden momenteel omgevormd tot 5 bijkomende 
fl ats.  

Voorzitter Erwin Brys geeft meer uitleg: “De uitbreiding brengt het 
totaalaanbod van servicefl ats op 65 eenheden. Op het gelijkvloers wordt 
tevens een sanitair blok en een polyvalente ontspanningsruimte voor de 

toegankelijkheid van het gebouw wordt fors verbeterd”. 
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